
 

 

Broj: 05/1-50-15-26-19-5/22 

Sarajevo, 12. 12. 2022.  

 

IZVJEŠĆE 

 

sa sastanka članova Neovisnog odbora Parlamentarne skupštine BiH  

kao neovisnog tijela policijske strukture BiH s rukovodstvom  

Direkcije za koordinaciju policijskih tijela BiH 

 

Sastanak je održan 14. 11. 2022., s početkom u 13 sati, u prostorijama Direkcije za 

koordinaciju policijskih tijela BiH u Sarajevu. Bili su nazočni: Mirsad Vilić, ravnatelj 

Direkcije za koordinaciju policijskih tijela BiH, Ranko Vuković, zamjenik ravnatelja 

Direkcije za koordinaciju policijskih tijela BiH, Uroš Pena, drugi zamjenik predsjednika 

Neovisnog odbora, Nikola Džambas i Muhamed Mujakić, članovi Neovisnog odbora, te 

Ivana Lovrić, tajnica Neovisnog odbora. 

  

Ravnatelj Direkcije za koordinaciju policijskih tijela BiH Mirsad Vilić poželio je 

dobrodošlicu članovima Neovisnog odbora i rekao da je na raspolaganju za sva eventualna 

pitanja. 

Uroš Pena, drugi zamjenik predsjednika Neovisnog odbora, ukratko je obrazložio razlog 

posjeta. Rekao je da je posjet organiziran sukladno dogovoru s posljednje sjednice Neovisnog 

odbora, ali i sukladno Planu i programu rada Neovisnog odbora za 2022. godinu, a s ciljem 

održavanja kontinuiteta suradnje s policijskim agencijama iz svoje nadležnosti. 

Ravnatelj Direkcije za koordinaciju policijskih tijela BiH (u daljnjem tekstu: Direkcija) 

upoznao je članove Neovisnog odbora o bitnim aktivnostima koje su imali u proteklome 

razdoblju, kao i problemima s kojima se susreću u radu. Istaknuo je da je misija i vizija ove 

plicijske agencije jačati komunikaciju s drugim tijelima u Bosni i Hercegovini. 

Kada je riječ o Pravilniku o unutarnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta u Direkciji 

za koordinaciju policijskih tijala BiH, ravnatelj je istaknuo kako je ovaj akt upućen Vijeću 

ministara BiH, ali nije dobio suglasnost. Razlog tomu je što nije dobio pozitivno mišljenje 

Ministarstva financija i trezora BiH, ali i zbog problema sa suradnjom s EUROPOL-om. 

Naime, Pravilnikom o unutarnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta u Direkciji je 

unutar Sektora za međunarodnu policijsku suradnju predviđen Odsjek za suradnju s 



 

EURPOL-om, čije je sjediše u Direkciji za koordinaciju policijskih tijela BiH, dok je 

ugovorom o suradnji između BiH i EUROPOL-a određeno da je kontakt-točka za EUROPOL 

u prostorijama Ministarstva sigurnosti BiH. Iz svega proizlazi da, a kako bi suradnja počela,  

u isto vrijeme treba mijenjati Zakon o ministarstvima i drugim tijelima uprave BiH, Zakon o 

Direkciji za koordinaciju policijskih tijela BiH te pravilnike o unutarnjoj organizaciji i 

sistematizaciji radnih mjesta Ministarstva sigurnosti BiH i Direkcije.  

U nastavku razgovora s članovima Neovisnog odbora ravnatelj je istaknuo da Direkcija 

trenutačno štiti 136 objekata na cijelom teritoriju BiH, što je utvrđeno Odlukom Vijeća 

ministara BiH o određivanju osoba, objekata i vrijednosnih pošiljki koji se štite. Naglasio je i 

da je u završnoj fazi izrada nove Odluke o određivanju osoba, objekata i vrijednosnih pošiljki 

koji se štite, a koja će po završetku biti upućena Ministarstvu sigurnosti BiH odnosno Vijeću 

ministara BiH. 

Također je naglasio da je u proceduri donošenje novog Zakona o policijskim službenicima 

BiH, kojim je, uz ostalo, predviđen eksterni premještaj policijskih službenika na razini BiH. 

Takva izmjena bila bi od velikog značaja za sve tri policijske agencije u BiH. 

Naglasio je da u ovome trenutku nedostaje veliki broj policijskih službenika. Trenutačno je 

50 kadeta na školovanju u Mostaru, pa bi se njihovim dolaskom donekle smanjio broj 

nedostajućih policijskih službenika. 

U razgovoru s članovima Neovisnog odbora ravnatelj je istaknuo kako ima iznimno dobru 

suradnju s drugim policijskim agencijama u BiH. Poseban naglasak je na suradnji s 

Graničnom policijom BiH, kojoj pružaju stalnu podršku u obavljanju poslova granične 

kontrole. 

Na upit članova Neovisnog odbora je li riješen problem trajnog smještaja Direkcije, ravnatelj 

je istaknuo da su bili u pregovorima s Vladom Kantona Sarajevo o etažiranju dijela prostorija  

JU Studentski centar koje sada koriste, a za koje plaćaju zakup, no zasad je sve na čekanju. 

Na kraju su članovi Neovisnog odbora naglasili da će i dalje, u granicama svojih nadležnosti, 

pružati podršku radu Direkcije za koordinaciju policijskih tijela BiH i poželjeli im mnogo 

uspjeha. 

Sastanak je završen u 14.10 sati.  

 

                                                                                                    PREDSJEDNIK 

                                             NEOVISNOG ODBORA 

                                                                                                       Enes Obralija 

 


